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Abstract (en)
Holder comprising an expanded-plastic block 1, which possesses slots, and a frame 2. Owing to its flexibility, the expanded plastic is capable
of receiving various objects, such as tools, implements and other utensils, and, thanks to the adhesion, of firmly holding them ready to hand. In
addition, cables can be looped therein. It can also serve as a sales aid (display) and/or as a holding device for transportation. It is easy to mount,
since it can have a self-adhesive mounting face or can be strengthened by a holding device made of metal, wood, plastic or another material, which
can either be stuck on or screwed on tight. <IMAGE>

Abstract (de)
Festhaltevorrichtung mit einem Schaumstoffblock 1, welcher Einschnitte aufweist und einen Rahmen 2. Durch seine Flexibilität ist der Schaumstoff
in der Lage verschiedene Gegenstände, wie Werkzeuge, Geräte und andere Utensilien aufzunehmen und diese dank der Adhäsion griffbereit
festzuhalten. Zudem können darin Kabel verschlauft werden. Sie kann auch als Verkaufshilfe (Display) oder/und als Transporthalterung dienen. Sie
ist einfach zu montieren, da sie eine selbstklebende Montagefläche haben kann oder durch eine Halterung aus Metall, Holz, Kunststoff oder einem
anderen Material verstärkt sein kann, welche sowohl aufgeklebt oder festgeschraubt werden kann.
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